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Zápis z jednání Školské rady 

ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 
 

Přítomní členové Školské rady (ŠR): 

• končící zástupci nezletilých žáků: Mgr. Martin Mašát (odstupující předseda), Ing. Marta Hrbková 

• nově zvolení zástupci nezletilých žáků: Bc. Marta Vaňková, Ing. Michal Bureš, Ph.D. (nově zvolený 

předseda) 

• zástupce zřizovatele (ÚMČ Praha 5): Mgr. Zdeněk Doležal  

• zástupci pedagogických pracovníků: Mgr. Lada Nováková (místopředsedkyně v minulém funkčním 

období), Mgr. Monika Petříková (nově zvolená místopředsedkyně) 

Omluveni: Ing. David Nechvátal (ÚMČ Praha 5) 

Hosté: Mgr. Veronika Urban Volfová (ředitelka školy) 

Jednání ŠR proběhlo v úterý 3. 10. 2023 od 17h v knihovně školy. Jednání svolal Mgr. Mašát. 

 

Program a průběh jednání: 

1. Noví členové ŠR za nezletilé žáky:  

• Za členy ŠR byli při volbách během třídních schůzek dne 12. 9. 20223 zvoleni Marta Vaňková a 

Michal Bureš. 

2. Předání náležitostí od končících členů školské rady 

• Proběhlo vzájemné představení členů ŠR.  

• Členové ŠR diskutovali ohledně účelu a způsobu fungování školské rady. 

• Proběhla diskuse o způsobu prezentace a komunikace s rodiči, a to i ve vztahu ke Spolku rodičů. 

• Dále proběhla diskuse o spolupráci s ÚMČ. Naší škole se daří čerpat nabízené finanční prostředky 

zřizovatele. 

• Končící předseda Martin Mašát předal administrativu novým členům školské rady. 

3. Volba funkcionářů školské rady 

• Za předsedu ŠR byl zvolen Michal Bureš. Čtyři členové byli pro, jeden se zdržel hlasování. 

• Za místopředsedkyni ŠR byla zvolena Monika Petříková. Čtyři členové byli pro, jedna se zdržela 

hlasování. 

K dalšímu jednání byla přizvána ředitelka školy. Končící členové se rozloučili. 

4. Výroční zpráva školy za rok 2022/2023 

• Proběhla diskuse k zaslané výroční zprávě školy. Zpráva byla tentýž den projednána i na 

pedagogické radě. 



- 2 - 

• Calibro testy budou do budoucna nahrazeny Scio testy. Očekávání vedení školy je dostat výsledky 

dříve a s menší administrativní zátěží (vyšší míra digitalizace). Vhodnější je i metodika testování. 

Žáci devátých tříd budou testováni v listopadu. 

• Ve srovnání s ostatními školami si vedeme průměrně. Výsledky jsou ovlivněny vysokým podílem 

dětí s odlišným mateřským jazykem. 

• Testování angličtiny proběhne podle evropského referenčního rámce. 

• Škola spolupracuje s řadou externích subjektů, např. s bankami (Nadace ČS). Škola uvítá spolupráci 

s rodiči, kteří mají zajímavé povolání a jsou ochotni jej prezentovat dětem. 

• Nově otevřená bilingvní třída. Pro školu se jedná o prestižní záležitost, zároveň dochází k otevírání 

školy světu. Nezanedbatelný kulturní vliv na pedagogy i žáky v tomtéž ročníku. 

• Při výuce jazyků se testuje tandemová výuka. Oproti minulosti došlo ke zmenšení skupin žáků pro 

výuku cizích jazyků. 

• Fluktuace pedagogů je cca 5%, jedná se o zdravou fluktuaci. 

• Po plodné diskusi byla výroční zpráva jednomyslně schválena. 

5. Školní jídelna 

• Do Vánoc bude podána žádost o změnu organizace školního roku kvůli plánované rekonstrukci ŠJ. 

Předpoklad konce školy cca okolo 20. 6. 2024, začátek následujícího školního roku o týden později. 

• Na straně zřizovatele se investice stále diskutuje. 

• Vedoucí ŠJ intenzivně spolupracuje na projektu, navrhl několik změn v projektu. 

• Všichni přítomní ocenili kvalitu jídel ve ŠJ. 

6. Další témata 

• ŠR doporučila ředitelce školy lépe strukturovat komunikaci s rodiči. Zejména na počátku školního 

roku je informací hodně a rodiče se v informacích ztrácejí. 

• Je třeba aktualizovat informace o školské radě na webových stránkách školy. Bude založena nová 

emailová adresa a vložena na stránku Kontakty. 

• Proběhla diskuse ohledně nových informačních systémů školy (Edupage, Bellhop). Řeší se prvotní 

chyby a integrace obou systémů. Nejasnosti či problémy se vyskytují ve způsobu omlouvání žáků. 

• Proběhla diskuse k možnostem využívání školního pozemku a školního hřiště. Limitem jsou finanční 

prostředky a nutnost hlídat areál.  

• Proběhla diskuse ohledně stínění budovy. Obecně je rozpočet zřizovatele napjatý, prioritou jsou 

další investice i do jiných škol. V budově školy bude potřeba výhledově provést rekonstrukci 

elektroinstalace. 

6. Další témata 

• Termín příštího zasedání ŠR je úterý 2. 4. 2024 od 17h. V případě potřeby bude ŠR svolána ad-hoc. 

• Termín byl zvolen v návaznosti na třídní schůzky v úterý 9. 4. 2024. 

 

Předseda ŠR jednání ukončil v 19:10. 

Zapsal M. Bureš, dne 9. října 2023. 

 
 

Marta Vaňková 

 
 

Zdeněk Doležal 

 
 

Lada Nováková 

 
 

Michal Bureš 

 
 

David Nechvátal 

 
 

Monika Petříková 
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